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ROMÂNIA 

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
           PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 19.07.2018 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Corina Virginia Popovici care 
a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 218/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali 
prezenți. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
Dna. Popovici Corina Virginia: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 12 consilieri.  

Lipsesc domnii consilieri: Borca-Lucan Laura-Valentina, Mureșan Vasile, 
Sevastru Bujor-Virgil, Bădin Ion, Olariu Nicoleta, Filiche Ionel-Marius, Scurtu Raul, Muzsic 
Robert Eugen, Jitian Simion   .  

De asemenea, vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul 
Primar Bobouțanu Dan și d-nul. Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Dau cuvântul d-lui. primar Bobouțanu Dan pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
D-nul. primar Bobouțanu Dan: 
„Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 

 
 Dna. Popovici Corina Virginia:  
„Supun la vot ordinea de zi. Ordinea de zi se aprobă în unanimitate. 
 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali, „ (1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  

(2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  
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 Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitatea 
celor prezenți. 

 

 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind prelungirea mandatului de administrator la societatea 
SALUBPREST HUNEDOARA SRL. 
 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -      D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 

-      Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul. Ardelean Daniel Cosmin: 
” Vă mulțumesc doamna președinte. Nu credeam că o să am ocazia așa 

repede să discutăm iarăși de această societate Salubprest. 
La ședința ordinară din luna iunie, domnul primar m-a catalogat drept un mincinos care 
vrea să inducă în eroare opinia publică. Fiindcă nu am fost pregătit și îmi cer scuze pentru 
chestia aceasta, am venit pregătit astăzi și am în față organigrama societății la data de 
25.06; care la sectorul zone verzi ne spune că avem un șef de sector și cincizeci de 
angajați, adică 51 de angajați. După cum știu eu, ședința a avut loc în data de miercuri 
27.06 în care eu am precizat, citind această organigramă și nu un proiect de organigramă, 
ci scrie organigrama societății Salubprest, cine vrea poate să vină să o vadă, că se 
suplimentează cu 20 de posturi de cositori. Și am spus că 71 de cositori sunt foarte mult.” 
 
   Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
   ” Haideți, că vă filmează, fiți atenti că e la televiziunea de casă.” 
 
   Dnul. Ardelean Daniel Cosmin: 
   ” Nu e esențial cu filmatul, domnul primar, ideea este în felul următor: noi 
dacă suntem de decor aicea, ca și consilieri locali să ne spuneți, că atunci nu mai venim.” 
 
   Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
   ” Mă iertați, sunteți în eroare ca și data trecută.„ 
 
   Dnul. Ardelean Daniel Cosmin: 
   ” Știu, tot timpul am fost în eroare când e vorba de...” 
 
  Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  ” De curățenia orașului.” 
 
  Dnul. Ardelean Daniel Cosmin: 
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  ”  De curățenia orașului se vede că este într-adevăr...” 
 
  Dnul. Voinia Claudiu Sorin: 
  ” Aveți oroare de curățenie.” 
 
  Dnul. Palcău Ciprian: 
  ” Da, da că nu mai face  Proserv-ul...” 
 
   Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Ne pare rău acum că nu vreți să facem curat, dar noi facem în continuare” 
 

Dnul. Ardelean Daniel Cosmin : 
” Am văzut și chiar sunteți foarte...” 
 

           Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
” Deja chiar, că știu că se aude pe cameră chiar dacă nu se vede ce zic. 

Chiar ne ținem de curățenia orașului și tocmai pentru că nu sunteți de decor, ci sunteți cei 
mai importanți, prin votul dumneavoastră aprobați să se facă curățenie sau să nu se facă 
curățenie, iar în sală este atât reprezentantul, administratorul societății cât și doamna Albu 
de la Guvernanță Corporativă.” 
   
  Dnul. Ardelean Daniel Cosmin : 

” Deci eu rămân în aceiași eroare. Totuși la această hotărâre, noi o să fim 
împotrivă pentru simplu fapt că, ce se întâmplă în cadrul Primăriei mi se pare cel puțin o 
zonă crepusculară, după părerea mea. Poate aveți dreptate, nu neg lucrul ăsta, ideea este 
că după acte, mie îmi rezultă clar că aici au fost în 25.06 erau 51 de cositori, acum sunt tot 
51, chiar dacă am mai aprobat suplimentarea cu 20. Vă mulțumesc.” 

 
  Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Exact cum v-am spus ați fost în eroare și atunci și acum, mai studiați o 
dată,  mai ales că în  sală vedeți că avem și consilieri care se pricep la Resurse Umane și 
v-a spus și domnul Ilea, mai poate spune odată domnul Poantă Marinel și vreau să vă 
spună domnul Secretar de ce este acest proiect pe ordinea de zi și ce înseamnă el. Vă rog 
domnul Secretar.” 
 
  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ” După cum știți încetează mandatul pe care i l-ați acordat administratorului, 
dacă nu mă înșel undeva în 24/25 iulie, întrucât nu s-a reușit să se facă acea selecție să 
fie finalizată, se lucrează la ea, probabil se va finaliza la sfârșitul lunii, este imperios 
necesar să numim un nou administrator. Orice societate comercială care nu are 
administrator se va dizolva de drept. Asta înseamnă că nu se mai face curățenie în oraș și 
tot ce derivă din faptul că se va radia societatea comercială.” 
 
   
  Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  „ Vă asumați, asta este. Domnul Poantă, vă rog, la faptul că ați angajat mai 
mulți decât trebuia ?” 
 
  Dnul. Poanta Nelu-Marinel-administrator Salubprest Srl: 
  ” Nu am angajat, organigrama este o propunere de organigramă...” 
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  Dnul. Ardelean Daniel Cosmin : 
  ” Nu se putea scrie proiect de organigramă ?” 
 
 
  Dnul. Poanta Nelu-Marinel-administrator Salubprest Srl: 
  ” Deci organigrama este anexă la proiectul de hotărâre pe care l-am propus, 
deci din punctul meu e foarte clar. Organigrama care a fost pâna la data, a fost aprobată 
într-o altă ședință unde erau 30 de persoane în cadrul compartimentului.” 
 
  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ” Să specific să se înțeleagă și să nu fim într-o eroare fiind anexă la proiect, 
eu cred că scrie foarte clar sus proiect de hotărâre și atunci automat totul este anexă. Iar 
în privința votului, dacă votați sau nu, decizia vă aparține, eu v-am spus doar consecințele 
juridice, care derivă din decizia care o veți lua.” 
 
  Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Câți angajați sunt în momentul de față?” 
 
   
  Dnul. Poanta Nelu-Marinel-administrator Salubprest Srl: 
  ” În total pe societate?” 
 
  Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Aici noi societatea noi vorbim nu doar de întreținerea spațiilor verzi și 
măturat, vorbim și de ridicatul gunoiului. Să nu uitați, domnul consilier, vorbim de ridicatul 
gunoiului menajer, vă rog.” 
 
  Dnul. Poanta Nelu-Marinel-administrator Salubprest Srl: 
  ” Momentan avem 179 de posturi.” 
 
  Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Deci acei oameni? Bun nu sunt angajați toți.” 
 
  Dnul. Poanta Nelu-Marinel-administrator Salubprest Srl: 
  ”Nu sunt angajați că din păcate tot mai greu găsim oameni disponibili care să 
lucreze și pe cele 20 de posturi aprobate în ședința anterioară am reușit să mai angajăm 
11 persoane.” 
 
   
  Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  ”Deci faptul că nu prelungim mandatul duce la un blocaj al societății 
comerciale, care nu poate funcționa, este același administrator pe care l-ați votat 
dumneavoastră de la început, chiar și în procedura de selecție. Dna Albu câți trebuia să 
avem și câți s-au înscris ?” 
 
  Dna. Albu Marinela-consilier superior Guvernanță Corporativă: 
  ” Trei. Am început selecția pentru trei administratori și s-au înscris 2 
candidați.” 
 
  Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
  ”Deci vedeți că nu este nimic politic, pentru că nu am vrut, așa cum nu vreți 
dumneavoastră să politizăm asta, nici eu nu am dorit, mai ales că stă la votul 
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dumneavoastră, doar doi, noi continuăm mai departe  selecția cu cine vrea să se înscrie,    
eu vreau să vă vorbesc ca administrator al orașului. Un vot de genul acesta doar pentru a 
arăta că putem să împiedicăm ceva, vă asigur că va duce la nemăturarea orașului, la 
neridicatul gunoiului, sigur. O să ziceți că primarul e de vină.” 
 
  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
           ”Va duce la o problemă de sănătate publică, în primul rând,” 
 
   

Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
” Da este o problemă de sănătate publică. Eu fac tot efortul ca să menținem 

ceea ce este curat, să facem și mai mult curat, aici societatea are deja contracte încheiate 
cu școlile și grădinițele; domnule consilier  știu că sunteți director pe la o școală  și aici mai 
suntem directori de colegii și de școli. Eu cred că mi-am spus punctul de vedere, ați 
ascultat și pe cei care sunt direct implicați în bunul mers al societății. Vă mulțumesc.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 Titlul hotărârii întruneşte 9 voturi ”pentru” (Todor Ramona Elena, Fărcaș 

Bianca, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Voinia Claudiu, Leanca Marius, Constantin Ioan, Kofity 
Zoltan, Giurgiu Radu Bogdan) și 3 voturi ”împotrivă” (Popa Mihaela, Ardelean Daniel, 
Popovici Corina Virginia). 

 
Întrucât titlul hotărârii nu a fost aprobat nu se poate trece mai departe la 

votarea pe articole și a hotărârii pe ansamblu. 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„ Ședința s-a încheiat." 
 

 
 
 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

     Popovici Corina-Virginia          Laslău Militon Dănuț 

 


